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DUTCH 
 
Aanwezigheid  

- VOLLEDIGE LIFE-leden (17 van de 18 aangesloten verenigingen vertegenwoordigd): Airam Mederos 

(AM), Antonis Petrou (AP), Bally Philp (BP), Bengt Larsson (BL), Carl Ake Wallis (CW), Christian Decugis 

(CD), David Lang (DL), Enda Conneely (EC), Evalds Urtans (EU), Federico Germi (FG), Gwen Pennarun 

(GP), Jeremy Percy (JP), Kazimir Bogovic (KB), Kasia Stepanowska (KS), Luis Rodriguez (LR), Macarena 

Molina (MM), Noora Huusan (NH), Sarah Ready (SR), Seamus Bonner (SB), Swedish Gosia (SG), Tero 

Mustonen (TM), Toña (T), Wolfgang Albrecht (WA). 

- Geen enkel geassocieerd lid van LIFE was vertegenwoordigd. 

- LIFE medewerkers: Brian O'Riordan, Christian Tsangarides, Annya Crane en Marta Cavallé 

 
Vergadering 

 
De vergadering wordt om 17.00 uur geopend door Christian Decugis als voorzitter.  
 
Aangezien 94,5% van de leden aanwezig of vertegenwoordigd was, is de Vergadering geldig samengesteld om 
te beraadslagen over de agendapunten.  
 
Op de agenda staan de volgende punten:  
 
0. Presentaties van het secretariaat over de Update on the Strategy 2020-2025, achievements and way 
forward en over Life's work on 2023 (bureau Brussel, Regionale programma's Oostzee en Noordzee, 
Communicatie).  
1. Ruimte voor een open dialoog en voorstellen van de leden.  
2. Bespreking van statutenwijzigingen en goedkeuring. 
3. Bespreking van de jaarrekening per 31 december 2022;  
4. Verkiezing van 1 lege zetel in de raad van bestuur van Atlantic;  
 

0. Presentaties van het secretariaat  

Het LIFE-secretariaat presenteert een update van de strategie 2020-2025, de resultaten en de koers voor de 
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toekomst. Elk personeelslid presenteert ook het werk van LIFE voor 2023 (kantoor in Brussel, regionale 
programma's voor de Oostzee en de Noordzee, communicatie). De presentaties kunnen worden geüpload in 
het ledendeel van de website. 
 
JP, EU, WA feliciteert het secretariaat met het geleverde werk en de vertaling.  
WA maakt enkele opmerkingen over de noodzaak om iets te doen aan het feit dat SSF-bedrijven een tekort 
kunnen hebben en daarom geen toegang hebben tot subsidies, terwijl LSF er wel toegang toe hebben en een 
goede financiële status hebben. Anderzijds over de noodzaak om voorzichtig te zijn met digitalisering, 
aangezien hier verschillende bedrijven achter zitten en de kosten van de digitale apparatuur zullen stijgen.  
 
De EU vraagt of er een soort Europese certificering komt voor de kustvisserij? Brian zegt dat dit niet van de 
EU komt. Voorlopig zijn certificeringen privé-initiatieven. Marta voegt eraan toe dat dit iets is waar we volgend 
jaar aan willen werken voor LIFE-leden, maar dan geen certificering door derden, maar eerder een 
participatief garantiesysteem voor SSF en visserij met een lage impact. Hiervoor zal een werkgroep worden 
opgericht. 
 
AM heeft twijfels over de controleverordening en met name over de tolerantiemarge en de aangewezen 
havens. Brian verduidelijkt dat we het definitieve document nog niet hebben en dat het dus nog niet bekend 
is. Marta zegt dat dit document zal worden verstuurd zodra we het in handen hebben en dat het de details 
zal verduidelijken. 
 

1. Open dialoog met leden, feedback en voorstellen 

SB wijst op hun problemen met de brandstofprijzen, de sluiting van de koolvisvisserij en de ruimtelijke 
inperking als gevolg van plannen voor offshore hernieuwbare energie in hun visgebieden. Hij denkt ook dat 
de EU-verkiezingen in het nieuwe jaar een kans zijn en vraagt LIFE om politiek te bedrijven.  
 
WA de situatie in de Oostzee is vrij uitzichtloos en hij vraagt of er onderzoek wordt gedaan naar de impact 
van roofdiersoorten op de toch al zeer lage biomassa aan vis. Hij vraagt LIFE om dit te promoten en meer 
politieke druk op dit onderwerp uit te oefenen, zodat er sneller iets verandert.  
 
DL Commentaar op sluiting kabeljauw. Schol is momenteel klein en mager en 6 andere grote industriële 
vaartuigen hebben een aanvraag ingediend om erop te vissen. We maken ons zorgen over wetenschappelijke 
gegevens die worden gebruikt in een maas in de wet, zoals Christian al zei.  
 
BP- Vergelijkbare problemen in het VK - Onlangs werd er in het VK onderhandeld over quota, terwijl de 
aanbeveling 0 was voor veel soorten. Maar als je niet-selectief vistuig hebt, kun je ze niet vermijden, dus 
mogen ze als bijvangstsoorten vissen. Maar er is geen plan om het probleem van niet-selectief vistuig op te 
lossen, waardoor het allemaal niet duurzaam is. We zouden hier een aandachtspunt voor LIFE van moeten 
maken. 
 
BL stelt voor om ervaringen uit te wisselen met Zweden, omdat zij erin geslaagd zijn om enkele van de eerder 
genoemde uitdagingen om te keren. Marta antwoordt dat dit zal worden bekeken zodra we duidelijkheid 
hebben over de begrotingsdetails voor 2024.  
 
KS- In Polen blijven de problemen voor SSF-vissers hetzelfde. Hoopt oplossingen te vinden voor de Oostzee. 
Ze zal van positie veranderen, maar haar inzet voor LIFE niet. 
 
WA - Met betrekking tot het actieplan vindt hij dat we strategisch moeten zijn en moeten voorstellen om het 
vistuig met de grootste impact, zoals "rollers" in Duitsland, te beperken in plaats van alle trawls te verbieden. 
Dit zal de onderhandelingen vooruit helpen. Hij stelt ook voor dat we elkaar ontmoeten op 24th juni, parallel 
aan een BSAC-vergadering. 
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2. Bespreking van statutenwijzigingen 

Als gevolg van de inwerkingtreding van het nieuwe Belgische Wetboek van Vennootschappen en Verenigingen 
op 1st mei 2019, moeten bedrijven hun statuten uiterlijk op 1 januari 2024 in overeenstemming brengen. 
 
De LIFE AVA besprak de voorgestelde wijzigingen. Er werden geen verdere wijzigingen aangebracht. Ze 
beraadslaagde en keurde unaniem de nieuwe statuten goed, die als bijlage bij de vergaderstukken zijn 
gevoegd. 
 

3. Bespreking van de jaarrekening voor het jaar eindigend op 31 december 2022  

De Algemene Vergadering bespreekt vervolgens de jaarrekening. De vergadering krijgt bevredigende 
antwoorden op de gestelde vragen. Ze beraadslaagt en keurt de jaarrekening goed, inclusief de bestemming 
van de winst, met eenparigheid van stemmen. 
  
De resultaten werden als volgt verdeeld:  
Overgedragen winst van vorig jaar  206.236,55  
Winst voor het jaar -     128.700,87 

-----------------  
Overgedragen winst                   77.535,68  
 
Er wordt unaniem kwijting verleend aan de accountant en de gedelegeerde belast met het dagelijks beheer 
voor de uitvoering van hun taken tijdens het boekjaar 2022.  
 

4. Verkiezing van 1 lege zetel in de raad van bestuur van Atlantic 

Marta presenteert de redenen voor het feit dat er een lege zetel is in de Raad van Bestuur, voor de Atlantische 
Oceaan. Er zijn twee kandidaten voor de positie en ze worden aan iedereen voorgesteld: Bally Philp (Scottish 
Creel Federation, Schotland, VK) en Airam Mederos (Miracanarias, Canarische Eilanden, Spanje).  De 
stemming wordt geheim gehouden en het resultaat is dat een meerderheid van de vertegenwoordigers voor 
Bally Philp stemt, die onmiddellijk wordt opgenomen als nieuw lid van de Raad van Bestuur.  
 
Aangezien er verder geen zaken meer zijn, wordt de vergadering om 20.00 uur geschorst door de voorzitter.  
 
Na lezing en goedkeuring van deze notulen.  
 
 
 
 
Christian Decugis  
Voorzitter 


